
Vergadering SBW 22 april 2024 
 
Aanwezig: Frances Place, Jan Willem Schoonderwoerd, Jasper Mocking, Jeroen van der Sluis, 
  Joop Mocking, Majda Buha, Marijke Mocking, Nynke Plaatsman, Paul Driega, 
  Wietze Smit 
 
Er zijn weinig mensen aanwezig. Voortaan zal het moment van vergaderen tijdig gecommuniceerd 
worden. 
 
 
Memo Provincie Utrecht 22 april 2024 
Deze memo wordt een politiek antwoord gegeven op de vraag waarom campings niet zijn 
meegenomen in het aspect 'leefomgeving'van het planMER. Het geluidniveau op de camping wordt 
bij eventuele besluitvorming over concrete windprojecten beoordeeld. Dan wordt eventuele nabijheid 
van recreatieterreinen meegenomen en onderbouwd. Het bevoegd gezag heeft in die afweging ruimte 
om te bepalen welke afstand tot recreatieterreinen of welk geluidniveau ter plaatse van 
recreatieterreinen aanvaardbaar is. 
De andere 12 punten van Jeroen zijn niet beantwoord door de Provincie. Deze 12 vragen worden ook 
aan de gemeente gesteld, het college moet deze ook kunnen beantwoorden. 
 
De raadpleging/enquête over energieopwek in Wijk 
Concept reactie op de raadpleging opstellen icm melding richting de Autoriteit Persoonsgegevens 
vanwege het niet naleven van de privacy /AVG richtlijnen (actie: Jeroen). Daarna uitsturen voor 
review, Nynke heeft mogelijke aanvullingen? Dan laten plaatsen in 't Groentje en delen met het 
College van B&W en de raad. 
 
Overtuigingen partijen in Wijk 
Gemeente Wijk communiceert naar Provincie dat zij in een lastig parket zitten, maar wel ruimte zien 
voor windenergie. 
 
Nynke heeft een onderbouwd verhaal om partijen te overtuigen dat het voorgespiegelde 
verdienmodel niet klopt. De vraag is wanneer is het goede moment om dit te gebruiken. 
Samenwerkt 
Mark Gnodde ziet vooral voordeel voor de samenleving. Paul zoekt contact en vraag wat de harde 
cijfers zijn en hoeveel elke molen oplevert. Batenanalyse Samenwerkt opvragen (actie: Paul). Mark 
Gnodde is mogelijk met wetenschappelijke argumenten te overtuigen. 
SP 
Dinsdag komen 2 heren van SP naar 't Boomgaardje om te kijken en in gesprek te gaan. SP in Wijk is 
voor windturbines, SP landelijk is tegen. De bij deze vergadering aanwezige politici voeden Jasper 
met informatie voor het gesprek met de 2 SP'ers. SP heeft als standpunt lage energieprijs voor 
burgers. Nynke zoekt op wat het verband is tussen subsidies en energieprijs (actie: Nynke). 
CDA 
Migchels, doet alsof hij twijfelt, dat is zijn tactiek. Ondertussen wuift hij plan-, gevolg- en 
gezondheidsschade weg. Het CDA moet worden geconfronteerd met tegenargumenten en harde 
feiten waar ze geen antwoord op weten. Ook bij CDA een batenanalyse opvragen (actie: Paul). 
D66 
Van Asperdt blijft vóór windturbines. Maar steunfractieleden zijn gematigder. Van Asperdt is fanatiek, 
maar luistert wel naar steunfractieleden. Een van deze steunfractieleden wordt uitgenodigd bij 't 
Boomgaardje (actie: Marijke en Jasper). 
PCG 
Jasper heeft met hen gesprek gehad en merkt dat zij twijfelend zijn. PCG zijn langzame 
veranderaars. En willen niet dat de gemeente in nog ergere financiële problemen komt. Jasper houdt 
(mail)contact met hen (actie: Jasper). Een invloedrijke landeigenaar heeft contact met PCG 
opgenomen en gezegd dat hij het voor-standpunt van PCG afkeurt. 
 
Focus op SP en PCG. Als deze partijen tegen zijn en blijven dan is er een meerderheid in de raad 
tegen windturbines. Als input voor gesprekken met SP en PCG deelt Nynke een aantal casussen 
waaruit blijkt dat de business case van bestaande windparken niet rendabel blijkt (actie: Nynke). 



Verzamelen en aanleveren input voor Jasper en Joop om SP en PCG te overtuigen, zoals 
gezondheid, vol stroomnet, negatieve business case, potentiële claims voor gemeente, negatieve 
effecten natuur etc.(actie: Allen). 
 
Timing planschadeclaim 
Voorstel is dat Jeroen de concept planschadeclaim aanbiedt aan de burgemeester Iris Meerts en de 
commissaris van de koning Hans Oosters. Met de bedoeling dat zij beiden het rapport delen met 
raad, college en staten. Contact opnemen met secretariaat en griffier van Wijk en secretaris van de 
commissaris, ook de media (dat geeft druk) (actie: Paul). Dit is de aftrap voor inschrijving van 
omwonenden. Na aanbieden concept claim, elk woonadres hierover informeren. 
 
Landeigenaren 
Landeigenaren willen vooralsnog niet meewerken aan de plaatsing van windturbines. De gesprekken 
met de landeigenaren zijn 2x per jaar. We houden contact en nemen ze mee bij elke stap. 
Gemeente denkt dat Rijkswaterstaat ook een partij is, maar Rijkswaterstaat heeft een strook van 25 
meter breed langs het kanaal en dat is niet breed genoeg om een windturbine te plaatsen. 
 
Campagne voeren 
Claus is bezig met stickers en mensen van de overkant van het kanaal gaan ook banners plaatsen. 
Heeft Claus nog hulp nodig bij het organiseren/verspreiden van de stickers? Wanneer zijn ze 
beschikbaar? (actie: Claus). 
 
WOO verzoeken 
Komende weken zullen er meerdere WOO/WOB verzoeken worden ingediend richting Gemeente 
WbD en Provincie Utrecht. Hiermee willen we in beeld krijgen welke afspraken er onderling gemaakt 
zijn en welke communicatie er heeft plaatsgevonden tussen Gemeente, Provincie, potentiële 
initiatiefnemers, Populytics vanuit de raadpleging. 
 
Liggen we op koers? 
De komende weken wordt een charme-offensief met een gematigde toon. Als dat niet lukt, dan vol 
gas op de andere punten. Er moeten minimaal 10 raadsleden tegen windturbines zijn, daarvoor zijn 
nog 3 stemmen nodig (SP, SGP?) 
 
Rondvraag 
Wietze stelt voor om Marien Stoel met zijn drones aan te laten tonen hoeveel lichtvervuiling de 
turbines 's nachts geven. Vliegen met drones zijn aan regels gebonden (niet na zonsondergang). 
Nynke vraag Sven of het mogelijk is (actie: Nynke). 
 
Na de vergadering spraken Jeroen en Jan Willem kort over mogelijkheden om de afstandradialen van 
2x tiphoogte tot woonhuizen in te tekenen m.b.v. geijkte GIS-software (geijkte geografische kaarten). 
Hiermee kunnen we hopelijk finaal aantonen dat er geen feitelijke ruimte is (actie: Jan Willem en 
Jeroen). 


